

KINGSTON ARTS FESTIVAL

Experience #001

Wednesday **Mercredi,**
May 10th, 2017 **le 10 mai**
Kingston, ON **2017**

The Mansion
506 Princess St., Kingston ON, K7L 1C5

CONCERT

Exclusive collaboration

UMARO (Senegal) and
Doug van der Horden (Canada)

CONCERT

Son Latino band

Artists from Kingston and Latin America

PERFORMANCE

Exclusive collaboration

Yessica Rivera Belsham and Ndaté Sylla

Info & tickets

sadunyaartsfestival.com
festivaldartsdesadunya.com

Photo - J. Mabillard, Switzerland



UMARO (real name OUMAR NDIAYE), was born in Dakar (Senegal) and spent his childhood on Gorée Island alone with his guitar accompanied by musicians where he created the African feeling sound. Umaro has won the Silver World Syli 2009 (Canada). In 2010, Umaro participated in the Sahel Festival and the Black World Festival of Arts and Cultures in Senegal. In 1996, he released his album Hoslu featuring American singer Elizabeth Shipley. Today he is a regular part of the monthly charts and radio playlists. He toured through Europe and plays gigs at most of the big festivals in Senegal.

Doug van der Horden was born in Ottawa and is now living in Kingston, ON. He used to be a professional musician with the Canadian Armed Forces Bands and currently freelances as a percussionist in Kingston.

Ndaté Sylla is an international visual artist (France, Senegal, Switzerland).

Yessica Rivera Belsham is a Mexican-Canadian singer, percussionist, dancer and visual artist that has lived in Canada, Mexico, and the Netherlands. She has drummed in Kingston, Montreal, New York, Hawai'i and Mexico.

Son Latino is a band of musicians who create beautiful, fun, latino rhythms, featuring:

Alberto Garcia (Mexico) is a professional Luthier who makes violins, violas and cellos, and a percussionist (congas, bongo, maracas, cowbell); **Mauricio Montecinos** (Chile) teaches classical and flamenco style guitar, and is a vocalist and guitar player;

Guzman Plaza (Cuba) teaches music and is a professional, international music player.

UMARO (de son vrai nom OUMAR NDIAYE), est né à Dakar (Sénégal) et a passé son enfance sur l'Île de Gorée seul avec sa guitare, accompagné de musiciens, où il a créé ce qu'il appelle l'african feeling sound. Umaro a gagné le Silver World Syli 2009 (Canada). En 2010, il a participé à différents festivals en Afrique de l'Ouest. En 1996, il a sorti son album Hoslu avec la chanteuse américaine Elizabeth Shipley. Il a également fait des tournées en Europe et dans les grands festivals sénégalais.

Doug van der Horden est né à Ottawa et vit dorénavant à Kingston, ON. Après avoir été musicien professionnel au sein des Musiques des Forces armées canadiennes, il est maintenant percussionniste indépendant à Kingston.

Ndaté Sylla est un artiste-peintre actif sur la scène internationale (France, Sénégal, Suisse).

Yessica Rivera Belsham est une chanteuse, percussionniste, danseuse et artiste peintre canado-mexicaine. Elle a vécu au Mexique, aux Pays-Bas et au Canada et a joué à Kingston, Montréal, New-York, Hawaii et Mexico.

Son Latino est un groupe de musiciens qui crée des rythmes latinos entraînants, composé de : **Alberto Garcia** (Mexique) est un luthier professionnel qui fabrique des violons, des altos et des violoncelles. Il est également percussionniste (congas, bongo, maracas, cloches) ; **Mauricio Montecinos** (Chili) enseigne la guitare classique et de style flamenco. Il est également chanteur et guitariste ; **Guzman Plaza** (Cuba) est un musicien international professionnel et enseigne à l'École de musique de Cuba.